



## Full Brunch/Formule

- \* Coffee OR Breakfast Tea (Wall & Keogh)
- \* Orange juice OR apple juice
- \* Granola, yoghurt and red fruit coulis
- \* Homemade scone with jam and cream
- \* Main dish of your choice / Plat au choix 28.00

## Brunch Dishes

- Irish breakfast sandwich with sausage, smoked bacon, fried egg, cheddar and BBQ sauce 13.50  
Sandwich avec saucisse irlandaise, poitrine fumée, oeuf plat, cheddar et sauce bbq
- Homemade bacon cheeseburger with house sauce and pickles, fries, and salad 14.00  
Burger de boeuf fait maison avec poitrine fumée, cheddar, sauce maison, cornichons, frites et salade
- Eggs Benedict on boxty with spinach or smoked bacon 15.00  
Oeufs Benedict sur blinis de pomme de terre avec des épinards ou poitrine fumée
- Full Irish breakfast with sausage, black and white pudding, bacon, mushrooms, fried egg, baked beans, grilled tomato and toast 17.50  
Petit déjeuner irlandais complet avec saucisse, boudin noir et blanc, bacon, champignons, oeuf plat, haricots blanc à la sauce tomate, tomate grillé et pain grillé
- Irish skirt steak with garlic butter, fries and side salad 16.50  
Onglet de boeuf irlandais avec beurre à l'ail, frites et salade
- "Fish & Chips" craft beer-battered cod with tartare sauce and mushy mint peas 17.50  
'Fish & Chips' filet de cabillaud frite avec des frites, sauce tartare et des petits pois écrasées à la menthe

## Brunch cocktails

- Bloody Chilli Mary 5.00  
Chilli-infused vodka, tomato juice, tabasco and Worcestershire sauce
- Mimosa 5.00  
Prosecco and orange juice
- Bellini 5.00  
Prosecco and peach juice